
Sammanställning från föräldramöte 2024-02-10 

 

Tillbakablick 2023 (1 jan – 31 dec) 

 

Träningar: 59st  

Träningsnärvaro: 

• Snitt: 76% (45 träningar)  

• Högst: 92% (54 träningar)  

• Lägst: 54% (32 träningar) 

 

Matcher: 28st  

Även om vi i denna ålder inte officiellt ska registrera resultat så har Skåneboll bett oss skicka in 

resultaten för att kunna skapa jämnare serier, dessutom har tjejerna full koll själva av resultaten i 

varje match.. För att ge en bild av hur utvecklingen går och hur vi tänker framöver väljer vi att 

redovisa resultaten för er föräldrar också.  

Serie: 

• 15 matcher 

• 11 vinster och 4 förluster. Alla förluster var mot Nosaby och Bromölla 

• Målskillnad 168 – 25.  

o Av de 168 målen vi gjorde så kom 97 i fem matcher 

o Av de 25 mål vi släppte in kom 13 mot Nosaby eller Bromölla 

Cuper (Endast utomhuscuper inräknade): 

• 8 matcher 

• 3 vinster, 3 oavgjorda, 2 förluster 

• Målskillnad 11-9 

Träningsmatcher: 

• En spelad (Nosaby) där det blev vinst med 1-0 

Total målskillnad under året: 179 – 41 

När vi sammanställer gjorda och insläppta mål och jämför dessa mellan serie och cuper kan vi tydligt 

se att vi gör betydligt fler mål per match i serien än när vi möter andra lag i cuper. Insläppta mål är i 

snitt det samma oavsett seriespel eller cup. 

Vår samlade bedömning av resultaten under året är att vi behöver ha bättre motstånd i serien vilken 

vi flertalet gånger påpekat för Skåneboll, till den kommande säsongen hoppas vi på att få detta 

genomfört - Det är inte utvecklande för något lag att vinna eller förlora med 10-20 mål.. 

 

 



 

Säsongen 2024 

 

• Vi tränar på Furuhov måndagar 16:30-18 fram till IP öppnar 

• Vi kör i Sånnahallen fram till åtminstone 16/3.  

o Efter 16/3 kan möjligtvis träningen i Sånna ersättas av annan träning, vi har nämligen 

noterat att ”flåset” inte är det bästa hos alla så vi behöver få igång det tills serien 

börjar. Om/hur vi tänker runt detta och i vilken form ber vi att få återkomma till 

senare!  

• När vi väl kommer in på IP igen så är det träning måndagar 17:30-19:00 som gäller, precis 

som förra året alltså.  

• Träningsmatch planerad 10/3 klockan 11-13, men vi återkommer om motståndet! 

• ”Mini-träningsläger” på hemmaplan planeras, återkommer när vi vet var och när vi får plan. 

• Kick-off för tjejerna i klubbstugan där vi äter lite och går igenom/repeterar fotbollstermer 

och regler, vi tittar eventuellt på fotbollsträningar eller matcher på tv för att tjejerna bättre 

ska förstå vad vi menar. Datum kommer senare. 

• Cuper 

o Åhuscupen  

▪ I nuläget inte säkert den blir av pga få anmälningar 

▪ Ersätts i så fall av annan cup, typ Tjejcup i Staffanstorp 

• Alternativ till cup är träningsmatcher 

o Åhus Beach 

o Ölandscupen 

▪ 6 matcher 2x20min 

▪ 2 matcher om dagen 

▪ Både natur och konstgräs 

▪ Spelschema vecka 25 

▪ Föreningen betalar 6000kr och 6000kr tas från lagkassan 

• Seriespel 

o Vi kommer bara att ha ett lag 

o Eventuellt kommer vi att få ställa över spelare hela matcher 

o Eventuellt kommer spelare som är mogna för det och vill att få spela någon match 

med F2012. Vårt eget lag går dock alltid först, så detta kommer endast att ske i de 

fall någon behöver stå över i vårt eget lag eller om vi inte själva spelar. 

o Vi har önskat spela i den svårare serien i vår egen åldersklass 

▪ Detta kan ge något lite längre resor än förra året, men vi håller oss i NÖ 

Skåne. 

 

Lagkassan 

• 19 342kr är behållningen i kassan just nu 

o Kakförsäljningen inbringade 7650kr 

o Julmarknaden inbringade  2660kr 

• Planerade utgifter 2024 

o Ölandscupen  6000kr 

o ”Avbytarbänk” till bortamatcher 1800kr 



o Högtalare   500kr 

o Solskydd/parasoll till matcher 1500kr 

Summa:  9800kr  

 

Då vi har en del cuper, bland annat Gothia Cup om två år där vi själva ska stå för halva kostnaden 

som kan bli ganska mycket pengar, så behöver vi redan generera mer intäkter till lagkassan. 

Dessutom betalar klubben endast två cuper om året, så om vi vill spela flera behöver vi betala själva. 

Nytt upplägg om fördelningen av intäkterna i kiosken, där mer kommer att tillfalla laget, kommer 

dock delvis att kompensera för att föreningen endast betalar för två cuper om året  

 

Förslag på olika aktiviteter för att skapa intäkter under året: 

• Sälja ägg 

• Sälja kakor igen 

• Sälja lotter till eget lotteri. 

Beslut om att sälja egna lotter togs efter en presentation av Matthias Orning, se konceptet nedan: 

• Inköp av en ring med lotter som innehåller 200 eller 300 lotter 

• Vid 200 lotter så betalar man det nummer som lotten man drar visar. Får du nummer 4 

betalar du 4kr och får du nummer 199 betalar du 199kr. 

• Vid 300 lotter gäller samma som ovan för lott 1-200, därefter ett fast pris på 50 kr. Drar du 

lott 201 betalar du alltså 50kr och samma för lott 300. 

• Vi fixar in lite priser som motsvarar värde av halva intäkten på lottringen. 

• Detta ger laget en intäkt på mellan 10-15 000kr beroende på om vi hittar sponsorer till 

lotteriet. 

• Officiell lottning sker när lotterna är slutsålda 

 

Övrigt 

• Har ni inte lämnat in personuppgifter på era barn samt mejladress till minst en förälder så 

gör det omgående. Det behövs för kallelser, medlemsavgifter etc. 

• Meddela frånvaro i god tid, svårt att lägga upp meningsfull träning annars 

o Är man lite halvskadad får man gärna komma ändå och köra det man kan alternativt 

köra lite rehab vid sidan av planen. 

o Kommer man även om man är skadad så får man närvaro i statistiken 

o Lagkänsla även om man är skadad 

• Vi vill återigen påminna om att vi vill att tjejerna byter om tillsammans vid matcher 

o Det bygger lagkänslan och stärker självkänslan 

o Mognadsprocess – alla lika men alla är och ser olika ut.. 

o Vill inte särbehandla några tjejer och det har kommit kommentarer runt att en del 

inte byter om så varför ska då vi. 

o Hel okej att komma i träningskläder och ha underkläder under, sen ta på sig 

matchstället i omklädningsrummet med alla andra 

o Vi vill helst att alla duschar efter matchen också, men vi fokuserar först på att få alla 

att byta om tillsammans men sen även absolut att duscha tillsammans också. Om 



något år blir dom ändå tvingade till det då vi kommer att få längre resor och åka buss 

tillsammans, då behöver alla duscha innan vi sätter oss i en gemensam buss, så det 

är lika bra att vi vänjer tjejerna vid detta redan nu..   

• Vi vill försöka få in 2-3 ”fasta målvakter” för att få lite mer vana för positionen. 

o Vi tvingar absolut ingen! 

o Man står inte en hel match om man inte själv vill, får därför även spela ute i samma 

match. 

o Avsätter lite tid till speciell målvaktsträning för dessa 

• Vårt lags uppgift i föreningen detta år är att vara Bollflickor på damlagets hemmamatcher 

och ett schema på detta kommer när det är klart vilka dagar damerna spelar 

 

Klubben generellt 

• Ekonomin något ansträngd, men ingen fara för dess existens 

• Utesluter inte att vi kan få sälja lite lotter till föreningen också 

• Förslag på intäkter till föreningen (inte egna laget) tas gärna emot av sportgruppen i 

föreningen 

• Träningsavgift och medlemsavgift kommer att höjas för 2024 och faktureras ut i början på 

mars. 

 


